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Betreft: verzoek gesprek met wethouder 

Geachte mevrouw Meliani, 
 
GEEN N1 is een vereniging die zich al ruim zes jaar bezighoudt met overlast van dance-
evenementen. In de media lezen we dat de gemeente het evenementenbeleid de 
komende tijd tegen het licht gaat houden. Wij juichen dit toe en werken daar graag aan 
mee. Onze manier van werken is kritisch maar altijd respectvol en constructief. 
 
In uw brief van 25 mei jl. aan de raad lezen wij de kaders waarmee wat u betreft het 
nieuwe beleid rekening moet houden. Wij herkennen veel in de brief en zijn zo vrij geweest 
daar onze eerste reacties en vraagtekens bij te schrijven:

1. Omwonenden wordt vooraf om ideeën gevraagd, op dit moment worden ook al de 
eerste stappen gezet: er is op dit moment geen overleg met ons.

2. Zienswijze: dit is meestal achteraf, worden omwonenden ook bij aanvang 
planvorming betrokken?

3. Van discussie locatieprofielen en geluid, naar toegevoegde waarde en plezier voor 
de stad: top! En de bewoonde omgeving van de festivalterreinen in de 
buurgemeenten?

4. Meer kleinere en diversere evenementen: gevolgen voor geluidsoverlast, bassen 
5. Schaarse vergunningenbeleid: hoeveel grote muziekevenementen blijven? 
6. Kans op nieuwe plekken: waar wordt gezocht?
7. Acceptabele impact op de omgeving: wat is acceptabel?
8. Systematisch bezoekersonderzoek: top!
9. Vooral (niet uitsluitend) jongeren uit de hele stad: internationale evenementen?
10. De tussenliggende jaren is het vigerende beleid leidend: maar ook gemotiveerd 

eerder afwijken van locatieprofielen.

Daarnaast missen wij het onderwerp veiligheid, gezien de onderbezetting van handhaving 
en politie, dat tijdens de evenementen gevolgen heeft voor omwonenden.

Graag lichten we een en ander persoonlijk toe en verzoeken wij – vanwege de eerste 
stappen die momenteel al gezet worden – om een gesprek op korte termijn.


